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11. maj 2016 
 

Referat fra afdelingsmøde den 10. maj 2016 
 
Deltager: Henrik, Nita, Jan, Birte, Annette, Bjarne og Kim 
 
Afbud: Maja.  
 
Der var besøg af Per Rosbjørn Jensen fra Lejerbo byggeafdeling. Per fortalte om renoveringsplan for 
afdelingen i samarbejde med Landsbyggefonden og udleverede en mappe til bestyrelsen. 
 
1. Velkomst. 
 
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den. 13. april 2016. 

Referat fra bestyrelsesmødet den 26. april 2016, blev godkendt. 
 
3. Placering af de nye grønne affaldsspande. 

Jan spurgte ind til placering af spandende. Kim fortalte, at de havde placeret dem, hvor de mente det 

var mest hensigtsmæssigt. Kim fortalte desuden, at de havde taget ca 80% af det skrald der tidligere 

blev smidt rundt omkring. Der skal muligvis hænges flere affaldsspande op. 

 

4. Pris på motorcykel garage. 

Skal drøftes på et kommende budgetmøde, om prisen på garager skal hæves. 

 

5. Sko i opgangen. 

Der kommer en skrivelse op i opgangene i nærmeste fremtid, hvor det præciseres, at det ikke er tilladt 

iht. Husordenen at stille sko i opgangen, grundet brandmyndighederne. 

 

6. Hvordan holder vi styr på igangværende opgaver? 

Henrik foreslog indkøb af en whiteboard tavle, hvor igangværende opgaver kan oplistes og holdes 

ajour. Der var enighed i bestyrelsen. 

 

7. Bestyrelsens beretning? 

Der var enighed om, at forsøge at lave en skriftlig beretning, for at alle informeres, og at punktet kan 

blive forholdsvis kort på mødet. 
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8. Drøft materiale for Gildesalen. 

Nita og Birte henviste til den udsendte, og arbejder videre med dette. 

 

 

9. Regnskab (afd.best/Gildesal 01.05.15-30.04.16) 

Bjarne fremlagde det udarbejdede regnskab, der nu er klar til revision, og forklarede hvordan det var 

udarbejdet. 

Afdelingsbestyrelsen var enige om, at Lejerbo skal inddrive det rådighedsbeløb på kr. 2.000,- som Arne 

fik udbetalt i starten af februar. 

 

 

10. Kasserer 

Valg af kasserer skal ske på næste møde. 

 

 

11. Sikkerhedsdøre 

Der var enighed om, at det notat som arkitekten har udarbejdet ikke kan bruges til ret meget. 

Der var enighed om, at Lejerbo skal bede ingeniør Lars Kiilerich-Hansen, der stod for udskiftningen af 

døre i afdeling 61 om, at starte et projekt op, så der kan fremlægges et forslag inkl. Økonomi på 

beboermødet i september måned 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


